

**PERSEKUTUAN KRISTIAN MALAYSIA
THE CHRISTIAN FEDERATION OF MALAYSIA**

(PPM-003-10-14011986)

Alamat : 26 Jalan Prof. Diraja Ungku Aziz, 46200 Petaling Jaya, Selangor Darul Ehsan, Malaysia

Telefon / Faks : + 60 3 7957 1457

Emel : inquiry@cfmsia.org / cfmes@cfmsia.org

30hb Ogos 2023

KENYATAAN MEDIA HARI MERDEKA & HARI MALAYSIA 2023

BERSEKUTU BERTAMBAH MUTU

Rakyat Malaysia berdiri bersama dengan gembira dan sukacita di ambang perayaan untuk menyambut ulang tahun ke-66 Hari Merdeka pada 31 Ogos dan ulang tahun ke-60 pembentukan Malaysia pada 16 September dengan tema “Malaysia MADANI: Tekad Perpaduan Penuhi Harapan.

Persekutuan Kristian Malaysia, mewakili komuniti Kristian dari wilayah Sarawak, Sabah dan Semenanjung, terus berdoa kepada Tuhan Yang Maha Kuasa dalam memohon rahmat berterusan-Nya ke atas negara kita yang tercinta.

Ketika kita bersama-sama meraikan detik yang sangat bertuah ini dalam sejarah negara kita, pastinya fikiran dan kenangan kita membawa kita kembali ke hari ketika laungan “Merdeka” begitu menggembirakan bagi sebuah negara muda yang sedang menantikan masa depan yang cerah. Hari ini, nampaknya perpaduan negara di negara kita yang tercinta berada dalam keadaan yang sangat rapuh. Banyak suara perpecahan yang tidak henti-henti menyuarakan kaum dan agama kembali lantang kedengaran pada Pilihan Raya Umum 2022 dan kini sekali lagi dalam pilihan raya negeri baru-baru ini di enam buah negeri iaitu Negeri Sembilan, Selangor, Pulau Pinang, Kedah, Kelantan dan Terengganu. Corak pengundian seolah-olah menunjukkan mereka cenderung berpegang pada suara-suara yang memecah belah.

Terdapat suara-suara yang cuba mentafsir semula Perlembagaan Persekutuan kita yang telah lama dipegang suci untuk disesuaikan dengan sentimen pemisahan kaum dan agama dan menyebabkan kehancuran warganegara Malaysia yang bersatu padu.

Kita umat Kristian Malaysia mesti bersatu dengan sesama rakyat Malaysia yang berfikiran untuk bekerja lebih keras bagi meredakan suara-suara yang cuba memisahkan itu dan untuk membina sebuah negara yang kuat dan bersatu yang kita cintai dan sayangi. Kita perlu menegakkan Perlembagaan Persekutuan kita dengan mentafsirnya secara merangkumi semua rakyat Malaysia dan untuk memastikan perlindungan bagi setiap orang di Malaysia.

Perlembagaan Persekutuan adalah asas demokrasi berperlembagaan Malaysia dan melaluiinya setiap rakyat Malaysia menikmati kebebasan dan kehidupan yang bermakna dengan maruah dalam keamanan, keharmonian dan kemakmuran.

Di samping Perlembagaan Persekutuan kita, Malaysia berusaha untuk membina sebuah Malaysia yang bersatu padu melalui Rukun Negara yang menjadi panduan utama perpaduan negara dan wawasan Malaysia untuk semua dengan memupuk benih perpaduan dan jalinan di kalangan semua rakyat Malaysia.

Rukun Negara yang diisytiharkan secara rasmi oleh Seri Paduka Baginda Tuanku Ismail Nasiruddin Shah, Yang di-Pertuan Agong keempat pada 31 Ogos 1970, bangkit dan terbentuk daripada debu-debu pertembungan kaum 13 Mei 1969 yang meletakkan keharmonian, keamanan dan kemakmuran Malaysia dalam bahaya. Tidak dinafikan kepimpinan negara kita ketika itu amat prihatin bahawa perpaduan nasional adalah sesuatu yang tidak boleh dipermainkan dan oleh itu Rukun Negara adalah penyelesaian yang mereka pertimbangkan dalam memastikan perpaduan nasional sebagai benteng yang kekal bagi sebuah negara Malaysia yang berbilang kaum, budaya dan agama.

Sewajarnya dalam bulan yang penuh kegembiraan ini, marilah kita mengingati objektif murni yang menyeluruh dan lima prinsip utama Rukun Negara.

Objektif Rukun Negara adalah:

- Mencapai perpaduan yang lebih erat dalam kalangan seluruh masyarakat,
- Memelihara satu cara hidup demokratik,
- Mencipta satu masyarakat yang adil di mana kemakmuran negara dapat dinikmati bersama secara adil dan saksama,
- Membentuk satu sikap yang liberal terhadap tradisi kebudayaan yang kaya dan berbagai-bagai corak, dan
- Membina sebuah masyarakat progresif yang akan menggunakan sains dan teknologi moden.

Lima prinsip Rukun Negara adalah seperti berikut:

- Kepercayaan Kepada Tuhan
- Kesetiaan Kepada Raja dan Negara
- Keluhuran Perlembagaan
- Kedaulatan Undang-undang
- Kesopanan dan Kesusilaan

Untuk meningkatkan perpaduan nasional berdasarkan Perlembagaan Persekutuan dan Rukun Negara kita memerlukan pemimpin negara dan masyarakat yang baik untuk menjadi contoh masyarakat yang merangkumi semua dan mengukuhkan perpaduan sosial di semua masyarakat. Kita memerlukan pemimpin kita setiap hari menunjukkan kepada kita apa artinya bersatu dan membina fokus teras kita bahawa perpaduan adalah kekuatan agar semua di Malaysia menikmati keamanan, keharmonian dan kemakmuran.

Dalam mengejar Malaysia yang bersatu, kita memerlukan semua pemimpin kerajaan kita, wakil negeri dan negara yang dipilih dan pemimpin masyarakat dan agama untuk memberi tumpuan kepada kebaikan dan kesejahteraan setiap rakyat Malaysia dalam setiap lapisan ekonomi, di kawasan bandar dan pedalaman. Tiada siapa yang diabaikan.

Memandangkan masa semakin singkat dan banyak yang perlu dilakukan, kami menggesa pemimpin politik kita untuk bekerjasama dalam perpaduan dan kekuatan untuk mencapai banyak kejayaan untuk rakyat Malaysia. Satu permulaan sedemikian ialah dasar penubuhan Kelab Rukun Negara di sekolah-sekolah kita, kerajaan mahupun swasta, untuk menyemai benih perpaduan di kalangan anak-anak kecil kita. Semoga guru-guru kita menjadi ikon perpaduan negara di kalangan anak-anak kita.

Marilah kita mengingati nasihat bijaksana Yang di-Pertuan Agong dan Raja-Raja kita yang telah banyak kali menggesa pemimpin politik kita untuk memperhebatkan pemikiran dan usaha mereka dalam menyatupadukan rakyat Malaysia, meringankan keperluan harian rakyat yang terdesak terutamanya golongan miskin, terpinggir dan golongan miskin dan bekerjasama untuk mewujudkan pekerjaan dengan pendapatan yang baik bagi memastikan masa depan yang cerah untuk mereka dan keluarga.

Pada musim ini kita memerlukan pembina negara, BUKAN pemimpin yang memecahbelahkan dengan retorik kaum dan agama untuk kepentingan diri mereka. Kita berdoa agar kita mempunyai pemimpin yang baik seperti Tunku Abdul Rahman Putra Al-Haj dan Tun Dr Ismail Abdul Rahman pada masa lalu untuk memimpin Malaysia tercinta ke tahap yang lebih tinggi dan bukan ke dalam tong ketaksuban, permisahan sosial dan perpecahan.

Semoga kita sebagai rakyat Malaysia terus berdoa kepada Tuhan Yang Maha Esa untuk melimpahkan kebijaksanaan, kekuatan, keberanian moral dan kesihatan yang baik kepada Yang di-Pertuan Agong, Raja-Raja, Gabenor, Perdana Menteri dan anggota Kabinet, Premier, Ketua Menteri, Menteri Besar dan ahli-ahli Majlis Mesyuarat Kerajaan Negeri, dan semua ahli Parlimen, Wilayah dan Dewan Undangan Negeri kita, agar mereka terus gigih


berkhidmat untuk rakyat dengan sepenuh fikiran, kekuatan dan semangat dengan sentiasa mencari kebajikan dan kesejahteraan semua masyarakat di Malaysia.

BERSEKUTU BERTAMBAH MUTU

Di tandatangani




Cor Episcopa Philip Thomas
Pengerusi



Archbishop Dr. Simon Poh Hoon Seng
Naib Pengerusi



Bishop Datuk Danald Jute
Naib Pengerusi



Revd. Dr. Eu Hong Seng
Naib Pengerusi